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Beskæftigelsesudvalget 

 

Til: 

Dato: 

Omtryk: 

Ministeren for børn, ligestilling, integration og sociale forhold 

5. maj 2014 

7. maj 2014 (ændret adressat) 

 

 

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål: 

BEU alm. del 

Spørgsmål 351 

Kan ministeren bekræfte, at forventningen til reformen af førtidspension har 

været, at ca. 6000 personer om året ville blive tildelt førtidspension, da de 

havde et så alvorligt handicap, at de ikke ville kunne klare et fleksjob? Kan 

ministeren endvidere bekræfte, at udviklingshæmmede har udgjort en 

væsentlig del af disse? Kan ministeren bekræfte, at der tidligere er blevet 

tilkendt førtidspension til ca. 200-250 udviklingshæmmede pr. kvartal? Kan 

ministeren bekræfte, at dette tal efter reformens ikrafttræden er faldet til ca. 

50 pr. kvartal? Mener ministeren, at dette fald er udtryk for, at 

udviklingshæmmede siden 1. januar 2013 er blevet mere raske, eller er det 

udtryk for, at kommunerne ikke lever op til ministerens forventninger til 

reformen på dette punkt? 

 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL). 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Finn.S@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk. 

 

På udvalgets vegne 

 

 

Pernille Rosenkrantz-Theil 

formand 
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